申請 2024 年 9 月小一入學時間表

日期	重 要 事 項
2023年9月21日至29日	第一階段:「自行分配學位」 透過網上「小一入學電子平台」遞交申請表
2023年9月25日至29日	第一階段:「自行分配學位」 到校遞交紙本申請表: 時間:上午9:00至下午5:00 地點:香港上環新街12至20號 電話: 2548 3368 家長須攜備: 1. 填妥的申請表格。 2. 學童的香港出生證明書正本及影印本(若學童的香港出生證明書上註明「未經確定」,家長必須出示學童的旅行證件或在港居留許可證的正本及其影印本)。如非本港出生,須攜旅遊證件(如回港證等)或居留權證明書正本、影印本及兒童的出生證明書及影印本。 3. 住址證明文件正本及影印本(如差詢單、租卡、水/電/煤氣/住宅固網電話單據等)。這些文件上的姓名須與申請表的家長/監護人的姓名相同。 4. 家長/監護人(即申請表的簽名者)的香港身份證影印本。
2023年11月20日	5. 回郵信封一個(貼上\$2.2 郵票及寫上學童姓名和地址)。 本校發信通知取錄結果;取錄名單亦會張貼於本校正門及網頁
2023年11月22日至23日	獲「自行分配學位」的家長到本校辦理註冊手續
2024年1月22日至28日	第二階段:「統一派位」 未獲「自行分配學位」的學童家長透過網上「小一入學電子平台」辦理選校 手續
2024年1月27日至28日	第二階段:「統一派位」 未獲「自行分配學位」的學童家長前往「統一派位」中心為子女辦理選校手 續
2024年6月5日	「統一派位」結果公佈
2024年6月11日至13日	獲「統一派位」的家長到本校辦理註冊手續



Timetable for Primary One Admission 2024

DATE	IMPORTANT REMINDER
21 September 2023 to 29 September 2023	Stage One: Discretionary Allocation Submit the application form via POA e-Platform
25 September 2023 to 29 September 2023	Stage One: Discretionary Allocation Time: 9:00 a.m 5:00p.m. Address: 12-20, New Street, Sheung Wan, H. K. Tel: 2548 3368 Please bring along: 1. A completed application form. 2. Applicant's HK Birth Certificate/ Birth Certificate (overseas) / Passport and a photocopy of the document. (If 'Not Established' is printed on the HK Birth Certificate, please bring along other documents) 3. Proof of residential address (electricity / water / residential corded telephone bill etc) and a photocopy of the document. 4. Parent's / Guardian's HK Identity Card and a photocopy of the document. 5. A stamped (\$2.2) self-addressed envelope.
20 November 2023	Release of Results: 1. Results will be released and mailed to the applicants. 2. Names of successful applicants will be posted up at school and the school website.
22 November 2023 to 23 November 2023	Registration of Primary 1 pupils allocated with discretionary places.
22 January 2024 to 28 January 2024	Stage Two: Central Allocation Parents of unallocated applicants to complete the 'Choice of Schools Form' via POA e-Platform.
27 January 2024 to 28 January 2024	Stage Two: Central Allocation Parents of unallocated applicants to complete the 'Choice of Schools Form' at Central Allocation centre.
5 June 2024	Release of the Results of Central Allocation.
11 June 2024 to 13 June 2024	Registration of Primary 1 pupils allocated with places through Central Allocation.

